
  

  

DANIŞMA KURULU ÜYELERİ 

ADI SOYADI BİRİMİ 

Prof. Dr. Zekai METE Birim Yöneticisi - Dekan V. 

Ali TATLI İl Milli Eğitim Müdürlüğü Temsilcisi – İl Müdürü 

İlkay KARAAĞAÇ İl Kültür ve Turizm Müdürlüğü Temsilcisi -  İl 

Müdürü V. 

Gökhan BAHÇECİK Balıkesir Vakıflar Bölge Müdürlüğü Temsilcisi – 

Müdür V. 

Salih ÇAKAN Kültür Varlıklarını Koruma Bölge Kurulu 

Müdürlüğü Temsilcisi – Müdür 

Salih ŞAHİN T.C. Yazma Eserler Başkanlığı Temsilcisi - İstanbul 

Bölge Müdürü 

Ahmet İNAN Balıkesir Büyükşehir Belediye Başk. Temsilcisi – 

Kültür ve Sosyal İşler Daire Başk. 

Mümin YILDIZTAŞ İstanbul İl Kültür Müdür Yardımcısı 

Ali ATMACA Bandırma Müze Müdürlüğü Temsilcisi - Müdür 

Mutlu ASLAN Bandırma İlçe Milli Eğitim Müdürü 

Cüneyt TAŞKIN Bandırma Halk Eğitim Müdürlüğü Temsilcisi - 

Müdür 

Zeliha KAHRAMAN Kadın ve Demokrasi Derneği Balıkesir Şubesi 

Temsilciliği – Şube Başkanı 

Serkan ÖZBEK Sosyal Bilgiler Öğretmeni - Yazar 

Atilla ÖZSARAÇ Mimar 

Erol GÜLLE Bandırma Rehberlik Araştırma Merkezi Müdürü 

Yavuz DEMİRALAY Bandırma Kültür ve Eğitim Vakfı Başkanı 

Hüseyin ELÜSTÜ Bandırma İlçe Gençlik ve Spor Müdürü 

Levent OBUZ Bandırma Bilim ve Sanat Merkezi Müdürü 
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GÜNDEMLER 

1-Açılış ve tanışma 

 Prof. Dr. Zekai METE tarafında açılış yapıldı ve tanışma gerçekleştirildi.  

 

2-Dekan tarafından Fakülte tanıtım sunumunun yapılması 

 Fakülte dekanımız Prof. Dr. Zekai METE fakülte tanıtımı yaparak aktif öğrencisi 

bulunan ve henüz bulunmayan bölümler hakkında bilgiler verdi. Eğitim kadrosunun 

şekilleneceği hali ve fakültenin önümüzdeki yıllarda açılacak bölümlerine dair planlamaları 

ifade etti. 

 Bölüm başkanları kendi bölümlerine dair bilgiler vererek fiziki altyapının şu anki halini 

ve öğrenci sayısının artması ile ilerleyen yıllarda düşünülen planlamaları ifade ettiler. 

 

3-Üniversite Danışma Kurulları Yönergesinin tanıtımı 

 Danışma Kurulları yönergesi hakkında Prof. Dr. Zekai METE tarafından bilgi verildi. 

Dönemlik toplantıların kurulun çalışması ve etkileşim açısından önemini ifade etti.  

 

4-Danışma Kurulu üyeleri arasından Raportör seçimi 

 Danışma Kurulu üyesi Serkan ÖZBEK raportör olarak seçildi.  

 

5-Bölüm ders planlarının paydaşlara tanıtımı ve güncellenmesine yönelik önerilerin 

alınması 

 Dekan yardımcıları ve bölüm başkanları tarafından bilgilendirme yapıldı ve detaylı 

paylaşımlar için bir grup kurulmasının verimli olacağı ifade edildi. 

 

6-Üniversitemiz Uygulamalı Eğitimler Yönergesi ile 3+1 ve 7+1 İşyeri Uygulaması olan 

birimlerimizde sistemin tanıtımı 

 Üniversitemizin staj uygulamalarının fakültemiz bölümlerinde şu anda gündemde 

olmadığı ifade edildi. 



 

7-Paydaşların Fakültemizden beklentileri 

 Katılımcıların tamamı sıra ile söz alarak toplantıdan ve kurulun faaliyete geçmesinden 

memnuniyetlerini ifade ettiler. İşbirliğini artırmaktan memnun olacaklarını bildirdiler. 

Fakültemizin şehrimize değer katacağına dair inançlarını ifade ettiler.  

 

8-Öğrencilere yönelik olarak paydaşlar ile gerçekleştirilebilecek staj, bilimseli sosyal, 

kültürel, sportif ve sanatsal etkinlik vb. alanlardaki ortak çalışmalar ve işbirliği 

olanakları 

 Danışma kurulu üyeleri ve bölüm öğretim görevlileri tarafından karşılıklı iletişimi 

güçlendirmek için ortak gruplar kurulabileceği, ortak projeler planlanabileceği ifade edildi. Staj 

konusunda öğrencilerimizin henüz ilk senelerinde olmaları sebebiyle önümüzdeki yıllarda ortak 

değerlendirmeler ile işbirliği yapılabileceği belirtildi.  

 

  

9-Bir sonraki toplantı gündem maddelerinin belirlenmesi 

 Bir sonraki toplantının yeri ve gündem maddeleri hususunda değerlendirmeler yapıldı. 

Görüşmeler neticesi maddelerin belirlenmesi aşamasında katkı alınmasına karar verildi. 

 

10-Genel değerlendirme ve diğer öneriler 

 Prof. Dr. Zekai METE tarafından tüm paydaşlara ve katılımcılara teşekkür edilerek 

toplantı sonlandırıldı.  

 

 

 

 

 

 


